
                                            

 

 

Izgalmas pillanatok Nyirád előtt 

 
 A múlt heti, csehországi futam után senki nem mossa le rólam, hogy 

boszorkány vagyok. A megérzéseim, a technikai problémával kapcsolatban 

sajnos bejöttek, de a végkifejlet a legjobban alakult számunkra, hiszen 

növeltük az előnyünket.  

 

Az év egyik legfontosabb versenyére utazunk a hétvégén, hiszen hazai 

közönség előtt, Nyirádon folytatódik az Autocross Európa Bajnokság.  A 

nyolcadik futam előtt 10 ponttal vezet az összesítésben Kárai Tomi a cseh, 

Václav Fejfar előtt.  

Sokan, sokféle esélylatolgatásokba bocsátkoznak mostanában, de én úgy vélem 

felesleges. Technikai sportról beszélünk, így minden lehetséges.  Nézzük inkább, 

hogy milyen a hangulat a Kárai Motorsport körül, hogyan készül a csapat a 

szombati rajtra. 

A csütörtöki nap mindig az autó beállításáról, tesztjéről szól. Nem történik ez 

másként most sem. Király Zsolti, a csapat főszerelője jelenleg is az utolsó és 

legfontosabb simításokat végzi a Skodán. Nagyon kevés idő telt el az utolsó 

verseny óta, így minden percet kihasznált az autó teljes átvizsgálására. A nyirádi 

futam fontosságát igazolja, hogy a precizitás és a mélyreható kontroll most is a 

legnagyobb. Ma estére már remélhetőleg, minden összeáll a Fabián és holnapra 

„csak” a logisztika marad. Pénteken napközben indul a Kárai- karaván. Délután 

adminisztratív- és technikai gépátvétel lesz, valamint a depóhely elfoglalása.  

A következő, szombati napon „indul a mandula”: szabadedzés, időmérő, 

előfutamok. Az biztos unatkozni senki nem fog, ezt garantálják a résztvevők és a 

rendezők által delegált vendégek. 

Az viszont még érdekes, hogy Tomi fejében milyen gondolatok cikáznak ilyenkor: 

„- Úgy indulok neki ennek a hétvégének is, mint bármelyik versenyünkre. Az 

persze nem titok, hogy vártam már a magyar futamot. Itt mindig különleges 

érzés autózni. De a legfontosabb az, hogy a Skoda úgy működjön, ahogy mi 

szeretnénk. Rajtam nem fog múlni semmi, én csak arra fogok törekedni, hogy az 

adott pillanatban a legtöbbet hozzam magamból és az autóból. 

A csapatom nevében is várok mindenkit sok szeretettel Nyirádra!” 

 

A magam részéről a továbbiakban azért jó boszi szeretnék lenni és csak a jó 

dolgokra, a sikerekre fogok összpontosítani. 

 

Jó szórakozást! 

GyurisOrsi 
 


